
 שלום חברים, 
רצ"ב עדכון המועצה המתאמת בדבר המו"מ על הסכם השכר שלצערנו נראה  

   לחצו כאן  תקוע.
אני עדיין מקווה שמשהו ישתנה ולא נצטרך לנקוט בצעדים ארגוניים כלשהם  

 שבסופו של דבר לצערנו, פוגעים בסטודנטים. 
 בברכה, 
 צביקה. 
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